
5 Geo. IV. Appendix (E.) Apperidice (E.) A. 1825.

Appendix of triangular form, (contents not specitied, but supposed ta Contaitn fifty
(E.) acres iii all,) by Joscph Caillouette.

424. L t No. 4 in the firçt range of Hamilton, by Charles Bgeol.

The W. haf of lot No. 10 at same place, by Sebastien Arsincau ; Lot
No. I I at sane, by N'cholas Arsineau ; each of the said lots containing
100 acreq on a front .f 3 acres.

427. The W. half of lot No. 21. in the first range of Cox, containing
50 acre? on a front of 3 scres ; abo lot No. 72 in Hamilton, conita;miiig
148 acres 9 perches on a front of. 1 acres 6 perches ; albo the adjaceit
lot Nu 73 containiing 1-S cres 9 perches on a front of 4 acres 6 per-
che-, by Pierre Poiier. (r James Sayer of New Carlisle opposes for
the. said haif lot N.>. 21.) 'hle W. half of lot Nu. 35 in the front range
of Cox, containting 50 acres on a front of S acres; also lot No. 3 on

the N. W. side of River Bonaventure, containing 200 acres on a front

of 6 acres, by Jo;eph lBabin.
428. 'l'ie E. half of lît No. 10in Hamilton, containing 100 acres on

a front of 3 ac-es, by Euèbe A rsineau. I ot No. 3.5 in the sanie place
conaining 86 1.2 acres vn a front of S chains 20 links, by Joseph Ar-
sineanu.

429. Lot No. 43 in front range of Ilamilton, containing 100 acres on
a front of 3 acres ; also lot No. 39 in sane range, containing.48 acres 4

perches on a front of I acre 9 perches ; also lot No. 6 at same pace,
containing 200 acres on a front of 6 acres, on the N. W. side of the Ri-
ver Great Bonaventure, by Jean Arsineau.

433. Lot No. 15 in first range of Hanm.ilton, containing 100 acres on

a front of 3 acres, by Nicholas Bourdages, Lot No. 16 at sane place,
of the like contents on a like front, by Benjamin Bourdages. Lot No. 17
at the same place, of he like contents on a like front, bay Louis Bour-

dages. Lot No. 16 on the -N. E. side of the River Bonaventure, cont-
taining 200 acres on a front of 6 acres, by Benjamin Blouidages afore-

said.
437. Lots Ns. 39, 40, 41, 42, 4.3, 44, 45, 46, 47, 48 and

49, on the W. batik or front of the River Bonaventure, each lot conain-
inrg 4800 superfieral feet, on a front if 40 feet, by 120 feet in de pth,
bounded on the W. bv lot No. 38 b.longing to C. Cavanaugh, on the

S. E. by a reserve for tie ue oft he shipping or vesels resorting ta lona.

venture, on ithe N. by the high road, and on the S. bv respective depths
of Ihe said lots ; also seven lot', (of equal contents vithr tho;e above sec.
citied) on the N. E. ofthe said batik, bounded on the N. W. by lot N,).

14, on the S. E. by lot No. 23, un the S. by the high road, und on the N.

by the Barachois of iknaveînture, by Duncan McKay, Donald McKay,
aid Kenrneth McKay. 'FTlie abuve lots are arIo chimed by John

Culler, of Liverpool, in Ergland, in virtue of a deed of release and ssigo-
ment bearing date tire 216t October, 1820, fromt the said Dunî;cai
McKav and Donald McKay, who therefore prays that thet said lots nay
be awarded in his favor accoriigly.

438. Lot No, 19 in the front range of Hamilton, contaiting
200 acres on a front of 6 acres, by Firinn B3geol. Lots No. 7 arnd 8

in Hamilton, con:aining Cadi 100 acres on a front of S acres, by

Léonore Bugeol. c:n? Thefe lots 7 and 8 are alfo ciaimied by
Edward Burton.

465. Lots Nos. I and 2 in the firft range, 39 and 60 in the fe-
cond range, 120 in the fourth range, of Town Lots of Newv Car-

lifle, containiig one acre each. Nos. 23 in the firft range and

42 in the fecond range of country lots W. of New Carlifle, con-

taining each 100 acres on a front of 6 acres ; alfo the following
arts of lot No. 1 in the firi range of country.lots E of Nev

Carlifle, to wit : the who:e of that part of it lying fouth of the

King's Highway, (contents unknown, front 6 acres); alfa the E.

half of the remainder of faid lot, contents unknown, (in front 3

acres) .alfo Lake lot No 18 (heretofore No 9) in rear of New

Lake, containing 19)0 acres on a front of 3 acres, by Anne Hale,
widow and relict of the late An.os Hall, in his life time of New

Carlifle.
482. Lots Nos. 16, 17, 18, 17, in the firft range, 42, 43,

44, 4.5, in the fecond range, 76, 77 in the third range, 105 in

the fourth range, 200 in the feventh range, 224 in the eighth

range, of Town lots in New Cariifle, containing each one fquare
acre ; alfo No. 20 in the firl, 41 in the fecond range of Town

Parks in rear of New Carlifle, containing eight acres each on a

front of one acre.-eThefe Town Parks are faid to be on the

Glebe. Lot No. 60 in the fecond range. of country lots E. of

New Carlifle, containg 100 acres.on a front of 6 acres ; Lot No.

122 in the fourth range of country lots W. of New Carlifle, con-

taining 100 acres on a front of 6 acres, by Amos Hal.

488. A lot of land in the Common of Paspebiac, in rear of lot

No. 18 (sthe Glebe) and in prolongation thereof, containing ten

acres on a front of one acre ; alfo the lot in rear of and in pro-

longation of the faid lot in the Common, consiting in all of about

thirty five acres, by Jofeph Leblanc.
490. Lot No. Il in Paspebiac, containing 10 acres on a

front of one acre ; alfo the lot of land on the Common, in
rear of and in prolongation of the fame, running in depth
until it meets the prolongation of the depth line of Cox; alfo the

two lots in the two conceflions in rear of and in prolongation of

the faid laft mentioned lots, by John Afperos. gC Jean Bernard

Canlilloux, acting for himfelf and his wife Cutis Le Braffetr,

Jofeph Le Braffeur, Felicite Le Braffermr, and Marie René Le Bras-

seur, oppofes the claim of the faid John Asperos to the faid lot

No. 11, which is claimed by the faid oppoalints by right of inheri-

tance from their late father, Jofeph Le Braffeur. Lot No. 12 in

the front range of Pafpebiac, containing ten acres on a front ,of

on':cre ; alf ithe three lots in rear of and in prolongation of

the fame, as above mentioned, by Jean Cafiilloux.

pièce de terre de forme triangulaire (le contenu non spécifié, mais sup. Appendice

posé être de 50 acres en tout), par Joseph Caillouette.
424. Le lot no. 4, dans le premier rang de Hamilton, par Charles

Bugeol ; la moitié ouest du lot no. 10 au même lieu, par Sébastien Arsi- .Janv.
neau ; le lot no. 11, au même lieu, par Nicolas Arsineau ; chacun de
ces lots contenant 100 acres, sur un front de 5 actes.

417. La moriré ouest du lot no. 24, au premier rang de Cox, conte-
nant 50 acres, sur un front de 3 acres ; aussi le lo: no. 71, dans Hamil-
ton, contenant 14-S actes 9 perches, sur un fiont de 4 acres 6 perches ;
aussi le lot voi-sin no. 73, contenant 148 acres 9 perches, sur un front
de 4 acres 6 perches, par Pie, re -Poirier. (N. B. James Sayer, de New-
Carlisle, met opposition à la dite moitie du no.. 21.) La moitid ouest du lot
no. 35, dans le rang de front de Cox, contenant 50 acres, sur un front
de S actes ; aussi le lot no. 3, au nurd.ouest de la rivièle Bontaventure,
contenantt 200 acre', sur un front de 6 acres, par Joseph labiin.

428. La moitié est du lot no. 10, dans 1laniliton, contenant .100
acres, sur un front de 3 acres, par Eisèbe Arsincau. Le lot no. 35, at
même lieu, contenant 86 1-2 acres, sur un fi ont de S chaînes et 20 chai.
iont, par Joseph Arsinreau.

429. La lot rn. 33, dans le rang de front de Hamilton, contenant 100
acres, sur un front de 3 actes ; aussi le lut no. 39, du même tang, con-
tenant 48 acres et 4 petches, sur un front d'un ace et 9 perches ; aussi
le lot no. 6, au mime lieu, contenantt 200 acres, sut-ri front (le 6 acres,
au cò;é nord.ouest de la Rivière Grande-Bonaventuie, par Jean Arsi-
neau.

433. le lot no. 15, dans le premier rang de lamilton, contenant
100 acres, sur un front de 3 acres, pai Nicolas Bourdages ; le lot no.
16, au nime lieu, d'unl semblable contenu sur le nmême fiont, par Ben-

janniri Bourdages ; le lot no. 17, au même lieu, du n.ême contenir et sern-
blable fîont, par Louis Bourdages ; le lot no. 1C, au nord-est de la
rrvère Bonaventure, contenant 200 acres, sur un froint de 6 acres, par
le susdit ßeijammn Bourdages.

437. Les lots nos. 39, 40, 41, 42, 43, 41., 45, 46, 47, 4.8 et 4.9,
sur la rive ouest ou front de la rivière B'onaventure, chaque lot conte-
nrant 48400 pieds err superficie, snrr un Iront de 40 pieds, sur 120 pieds
de profondeur, bornes à l'ouest par le lot no. 38, appartenant à C.
Cavaniaunrgh, au sud-est par unei:éserve à l'usage des bâ;timeis ou navrcs
qui fréquiiteint Bonaveri: ure, au nord parle grand chemin, et arr si:d aux
prîfonrdeturs respectives de chacun des dits lots ; aussi sept lois d'on
contenu égal à ceux ci-dessus spécifiés, au nord-est de la dite rive, bor-
iné4 au nod-ouest par le lot no. 14, au sud-est par le lotr io. 23, au sud
par le grand chemin, et au nord par les Barachois de Bonaventure, par
DuicanI McIcKay, Donald McKay et Kenneth McKay. N . B.
Les susdits lots bont aussi réclaicés par John Cullerde Liverpool en An.
gleter-re, (enr vertu d'un ac:e de dcharge et transport ci date di ]21 oc-
tobre 18 0, des dits Duican lMcKay et Donald McKay,) qui cr con-
séquece demande que les dits lots lui soient adjugés.

438. Le lot no 19, dans le rang de front de Hamilton, con.
tenrnt 200 acres, fur un front de 6 acres, par Firmin Buigeol ; les
lots 7 et 8 dans Hamilton, contenant chacun 100 acres, ftir un
front de 3 acres, par Léonore B-3'geol. N. B. Ces mêmes lots 7 et
8 font aufli réclamés par Edward Burton.

465. Les lots nos. 1 et 2 dans le premier rang, 39 et 60 dans le
fecond rang, 120 dans le qtuatrieme rang des lots de ville de New-
Car!ifle, contenant un acre chaque ; no. 23 au premier rang, et
42 au fecond rang des lots de camnîpagne à l'ouest de New-Car-
lifle, coinenant chacun 100 acres, fur un front de 6 acres ; aui,
les portions fuivantes du lot no. 1, au premier rang des lots de
campagne .i l'eft de New-Carlifle, à lavoir, la totalité de cette por-
tion d'icelui fife et fituée au fud-du grand chemin de Roi, le con-
tenu inconnu (le front de 6 acres) ; aufli la moitié du côté de l'eft
du refte du dit lot, d'un contenu inconnu(en front 3 acres ;) aufli
le lot no. 18 (Carleton, no. 9) fur le derrière du Nouveau-Lac,
contenant 100 acres, fur un front de 3 acres, par Anne Hall,
veuve de feu Amos Hall de fon vivant de New-Carlifle.

432. Les lots nos. 16, 17, 18, 19 aupremier rang,.4,2, 43, 44,
45 au fecond rang, 76, 77 au troisième rang, 105 au quatrième,
rang, 200 au feptienme rang, 224 au huitième rang des lots de
ville dans New-Carlifle, contenant chacun un acre quarré ; aufli
no.. 20 au premier rang. 41 au fecond rang des parcs de ville. fur
le derrière de New-Carlisle, contenant chacun .8 acres, for un
front d'un acre (N. B.On prétend que ces parcs de ville font fur la
glèbe); le lot no. 60, au fecond rang des lots de campagne à l'el
de New-Carlifle, contenant 100 acres, fur un front de 6 acres ; le
lot no. 122, au quatrième- rang des lots. de campagne à à'ouell
de New-Carlifle, contenant 100 acres, fur un front de 6 acres;
par Amos Hall.

488. Un lot de terre dans la commune de Paspébic, fir le
derrière du no. 18 (la glèbe), et dans fa-prolongation, contenant
10 acres, fur un front d'un acre; auffi un lot for le derrière et en
prolongation du dit lot dans la commune, contenant en tout à-peu
près 35 acres, par Jofeph Leblanc.

490.-Le lot no. 11, dans Pafpébiac, contenant i10 acres fur
un front d'un acre ; auffi le lot de terrefur la commune en arrière
et en prolongation d'icelui, courant en profondeur. jufqu'à ce
qu'il rencontre la prolongation de la ligne de profondeur de Cox;
aufli les deux lots dans les deux conceffions en arrière et en pro.
longation des dits deux lots dernièrement mentionnés, par Jolhn
Afperos. N. B. Jean Bernard Caftilloux, agiffant pour lui-:nême
et la femme Cutis Le, Braifeur, Jofeph Le Braffeur, Félicite Le
Braffeur et Marie Renée Le Braffeur, mettent oppofino'n aux pré.
tentions du dit John Afperos fur le dit lot no. 1 i," lequel efi ré:la-
mé par les dits oppofans par droit d'héritage 'de -feu leur père,
Jofeph Le liraffeur. Le lot no. 12, dans le premier rang de lIlf-pébiac, contenant 10 acres fur un front d'unacrc; auffi les tros lets

en arrière et en prolongation de ce dernier- mentionné, par Jeani
Caftillo ux.


